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Dear Parents/Guardians,

Peace in Jesus and Mary! As DISK approaches the end of the school year, several preparations
need to be put in place so as to have a seamless transition to the planned activities for school
year 2022 - 2023. Specific to this is the new set of officers for the DISK Volunteer Involved
Parents group, the VIP. 主內平安! 學年已接近尾聲，我們對於下學期的活動需提前部署，以便
於能夠無縫接軌這學期的活動，特別是關於新的VIP成員。

In connection with this, we would like to inform everyone that there will be an Election for the
new set of officers for SY 2022 - 2023 on May 9, 2022 MONDAY. This is the process of election
that will be followed: 我們將於5月9日星期一舉行2022-23學年DISK VIP委員選舉。
程序如下：

1. All parents of returning students and new registered students parents can
post their candidate for the VIP Class representative/s for SY 22 - 23, name/s of
chosen candidate/s for the class should be forwarded to the current VIP Class
Representative or any of the VIP Executive Committee members.

** A class with more than 15 can nominate 2 class representatives
所有明年繼續就讀的學生家長可提名班級代表候選人，被提名的人選名單將轉傳給

現任的VIP班級代表。學生人數超過15人的班級可提名2人。
2. All VIP Class Representatives are eligible for election to the VIP Executive

Committee, namely VIP President, VIP Vice-President, Secretary, Treasurer.
Those not elected to the Executive Committee will automatically be  the Class
Representative. 所有VIP班級代表皆有資格遴選VIP執行委員會成員，包括會長、
副會長、祕書、會計等，沒有成為執行委員會成員者仍為班級代表。

3. Election date is on MAY 9, 2022 Monday at 3:40 pm in the DISK Conference
Room. 選舉日為5月9日星期一下午3:40，地點為DISK會議室。

4. Oath taking of VIP Officers for SY 2022 - 2023 will be set as determined by the
group, the date should be before the end of the current school year.
VIP委員宣誓將於學期結束前舉行，確定日期由委員會再行決定。

We would like to encourage all parents to actively participate in the creation of the next VIP
officers, their role is vital since they represent the parent-body of the DISK Community to
collaborate with school in the learning process of our students.  希望所有家長積極參與明年VIP
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委員會，VIP委員會扮演著重要的角色，他們是DISK家長代表，在學生學習過程中，與校方攜手合
作。

Hoping for your favorable active response to this invitation.
God bless the DISK FAMILY!   希望您能積極回應我們的邀約！天主保佑！

Sincerely,

____________________                               ___________________
Sr. Jean Bergado,OP                                      Mr. Hector Tung

Vice Principal                                             VIP Coordinator


